
 

 

 

22/08/23, Λευκωσία 

 

Αξιότιμε κ. Χριστοφίδη, 

Ως Προοδευτική Κίνηση Φοιτητών σας αποστέλλουμε την εν λόγω επιστολή 

σχετικά με το ζήτημα της καταβολής υπέρογκων ποσών ως εγγύηση για την εισδοχή 

στα μεταπτυχιακά προγράμματα του Πανεπιστημίου.   

Αντιλαμβανόμαστε πως λόγω της μεγάλης ζήτησης που έχουν τα μεταπτυχιακά 

προγράμματα, το πανεπιστήμιο χρειάζεται να γνωρίζει ποιοι έχουν αληθινή πρόθεση 

να φοιτήσουν στα προγράμματα του, όμως το να ζητά τόσο νωρίς, πριν την έναρξη 

των προγραμμάτων σε περίοδο που μια μεγάλη μάζα των φοιτητών και των φοιτητριών 

ενδέχεται να μην γνωρίζει με σιγουριά αν θα φοιτήσει στο πανεπιστήμιο Κύπρου, τόσο 

μεγάλα πόσα ( 400 και 700 ευρώ), προκαλεί επιπλέον προβλήματα. 

Λαμβάνοντας υπόψη την κοινωνικοοικονομική κατάσταση που επικρατεί, το να 

ζητείται το 1/5 των διδάκτρων τόσο νωρίς, έχει ως αποτέλεσμα είτε άτομα να 

αποθαρρύνονται από το να επιλέξουν το πανεπιστήμιο Κύπρου, είτε φοιτητές/ριες που 

εν τέλει δεν φοιτούν στο Πανεπιστήμιο Κύπρου να χάνουν τα χρήματα τους. Βέβαια 

δεν τίθεται μόνο ζήτημα αποθάρρυνσης αλλά και στυγνού αποκλεισμού 

συγκεκριμένων φοιτητών που ανήκουν στα χαμηλά εισοδηματικά στρώματα της 

κυπριακής κοινωνίας. Είναι τραγικό το μεγαλύτερο δημόσιο πανεπιστήμιο της Κύπρου 

να δημιουργεί συνειδητά φοιτητές δυο ταχυτήτων, αυτών που έχουν την οικονομική 

δυνατότητα να καταβάλουν τα δίδακτρα και αυτών που δεν έχουν.  

Το γεγονός ότι σε μια κοινωνία που η αγορά εργασίας  προστάζει την απόκτηση 

μεταπτυχιακών για ουσιαστική επαγγελματική αποκατάσταση, δεν συνάδει με τον 

ανθρωπιστικό χαρακτήρα που θέλει να προβάλλει το πανεπιστήμιο, καθώς συνειδητά 
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επιλέγει να μην δώσει την δυνατότητα στους φοιτητές που είναι περιθωριοποιημένοι 

να ανελιχτούν ακαδημαϊκά. 

Είναι αδήριτη ανάγκη το Πανεπιστήμιο Κύπρο, αφουγκραζόμενο τις ανάγκες 

της φοιτητικής κοινότητας, να προσαρμόσει το ύψους του ποσού που ζητείται ή και να 

το καταστήσει επιστρέψιμο, καθώς είναι αδιανόητο να ζητά τόσο σύντομα τέτοια ποσά 

χωρίς επιστροφή. 

Αναμένουμε την θετική ανταπόκριση τον πρυτανικών αρχών και την άμεση επίλυση 

του ζητήματος. 

Εκ μέρους της 
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